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Onbegrijpelijk dat de overheid de talrijke onderzoeken door wetenschappers, die 
al jarenlang bestaan, negeert en zich tot nu toe niets aantrekt van signalen uit de 
samenleving, artsen, St.EHS e.d. die wijzen op schadelijke effecten van Electro-
Magnetisch(EM) straling op fysiek, mentaal en emotioneel gebied bij mens en dier 
en al wat leeft. Hoe kan u beweren dat deze onderzoeken niet bestaan ? zie bijv. 
bijgevoegd pdf.

Onbegrijpelijk dat de overheid zich blijft beroepen op de achterhaalde 
(achterlijke) normen van ICNIRP, waarvan bijna alle leden belangen hebben in de 
telecom industrie.

Onbegrijpelijk dat de overheid toestaat dat het grondrecht op eerbiediging van de 
persoonlijke levenssfeer/ privacy, en het grondrecht op onaantastbaarheid van het 
lichaam, door de steeds sterker wordende EM velden, met voeten worden 
getreden. 
[Zie Grondwet art. 10, en volgens de toelichting aldaar heeft iedereen het recht om in de 
beslotenheid van de persoonlijke levenssfeer met rust te worden gelaten; en het recht op 
eerbiediging van zijn lichamelijke integriteit. 
Zie Grondwet art.11, en volgens de toelichting aldaar heeft iedereen het recht om zelf te 
bepalen wat er met zijn lichaam gebeurt.]

Als er zonder mijn toestemming frequenties/ energieen mijn huis en lichaam 
binnendringen, die ik als zeer ongewenst en onaangenaam ervaar, dan voel ik mij 
aangetast in mijn grondrechten. En dat gebeurt al jaren. Het wordt tijd dat dit  
ophoudt, laat staan verder gaat!

Laat die small cells in woonwijken alstublieft zitten. Die horen niet thuis in 
woongebieden. Wie zit daar op te wachten ? Zeker niet de mensen die al veel geld 
hebben uitgegeven aan afscherming in huis en aan behandelingen voor aan EM 
straling gerelateerde klachten ! 

Heel merkwaardig is ook dat de overheid zegt te streven naar minder 
energiegebruik (propageert electrische auto’s, allemaal van het gas af etc.) en
dan kritiekloos accoord gaat met het uitrollen van een 5G netwerk dat nota bene 
enorm veel energie zou kosten.

Onbegrijpelijk dat het voorzorgsprincipe nog niet wordt gehanteerd. Bewijs eerst 
dat de effecten van 5G onschadelijk zijn. In plaats van enorme risico’s te nemen
over de hoofden van de bevolking heen. Is de overheid horende doof en ziende 
blind. Of heeft ze gewoon haar huiswerk nog niet goed gedaan ?

Ik maak dan ook bezwaar tegen het verder uitrollen van 5G en dring er bij u op aan 
het hele programma 5G voorlopig stop te zetten, zoals bv Zwitserland heeft 
gedaan. En uit te gaan van het voorzorgsprincipe. 
Beter ten halve gekeerd dan ten hele gedwaald.



Mijn aanbeveling is : verdiep u in de materie en laat u niet voor het karretje 
spannen van diegenen die andere belangen hebben dan het welzijn en de 
behoeften van Nederlandse burgers. U hebt ooit trouw beloofd aan de Grondwet. 
Word wakker ! En laat uw geweten en uw hart spreken. Of moet het net zolang 
duren als met de gevaren van asbest, roken, en recent de toeslagenaffaire ?


